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         MEDAIR YEMEN, ADEN
											
Q N° 	RFQ-LAHJ-23-002-1

LP-Lahj-23-003 Bir omer borehole – tuban lahj  (  12°982142"N ,  44.925326"E)
[bookmark: _GoBack]Medair within its programs implemented in Yemen invites service providers to submit a quotation for LP-Lahj-23-003 For Bir Omer Bidders shall send their quotation and additional documents not later than 08th February 2023 04:00 PM and to be deliver it to our office (Yemen-Aden-Khormakser - Villa.117, October Street) Tel: 02230167
التسليم الى مبنى المنظمه في خور مكسر حي أكتوبر فيلا رقم 117  رقم التيلفون 02230167
with the reference: 
 (LP-ADE/LAHJ-23-CO)

For any query send an email to procurement-yemen@medair.org latest by the 02th February 2023

To be filled in by Bidder (COMPULSORY)

Details of Bidding Company /  تفاصيل الشركة المتقدمة

1. Company Name /اسم الشركة 					_______________________________________________________				
2. Company Authorized Representative Name / اسم الشخص المفوض 	___________________________________________________				
3. Company Registration No / رقم السجل القانوني للشركة			(No/Country/ Ministry)
___________________________________________________				 
4. Company Specialization / 	تخصص الشركة						________________________________________________________________
5. Business Address / عنوان البريد					(Country/Governorate/City/St name/Shop-Office No) 
___________________________________________________				

6. Contact Numbers / رقم الاتصال					Land Line:	_______	 / Mobile No : ________________	 		
7. E-mail Address / البريد الالكتروني							 		_____________________________________________

I undersigned _________________________________, agree to provide Medair , non-profit NGO, with items answering the following specifications, according to the general conditions and responsibilities that I engage myself to follow.

انا الموقع ادناه ---------------------------------------------- اوافق على تزويد ميدير المنظمة الغير حكومية والغير ربحية بهذه البنود لتلاقي المواصفات التالية وفقا للشروط العامة والمسؤوليات التي وافقت عليها بنفسي. 


**ملاحظة / أرسال العروض فقط عبر الايميل
Please fill in the following information and tables below /  يرجى تعبئة هذه المعلومات والجداول ادناه .







[bookmark: _Hlk117433905]LP-ADE-22-115   For washing powder and handwashing soap To ALDHALEE CITY  
توريد صالون بودر وصابون اليدين 75 جرام الى مدينه الضالع – مخازن ميدير   طلب عرض سعر












	ID
	Description of Work (English)
	Description of Work (Arabic)
	Unit
	Qty
	Unit Cost (USD)
	Total Cost (USD)
	BRAND/MODEL
	ORIGIN

	
	
	
	الوحدة
	الكمية
	 سعر الوحدة دولار 
	 الإجمالي دولار 
	 الماركة/الموديل 
	 بلد المنشأ 

	1
	Submersible water Pump with Motor                                                 
Supply and install solar-powered submersible water pump (motor and fans), europian-made or equivalent, operating via three phase of 400 V AC, with blades made out of bronze/stainless steel and motor should be of the rewindable type, with operational temperature not less than 50 C and current operational frequency range of 35 - 50 Hz, with the following specifications:
- Total head = 125 m
- Flow rate = 8.83 L/s = 31.8 m3 / h 
- Pump installation depth = 114 m
- Borehole casing diameter = 8 inches
- The pump has a efficiency of not less than 70%, and the efficiency of the submersible motor is not less than 80%.
- The outflow pipe diameter : 3inch 
- Pump and motor warranty of one year.- 
- Capacity of motor is 1.2 of pump capacity, price include all required according to specifications and instructions of the supervising engineer.
	توريد وتركيب وتشغيل منظومة ضخ كهربائية غاطسة متكاملة تعمل بالطاقة شمسية، 3 فاز بفولتية 400 فولت تيار متردد نظام AC، مادة المراوح برونز / ستانلس ستيل ومحرك كهربائي غاطس من النوع الذي يعاد لفه ويتحمل درجة حرارة لا تقل عن 50 درجة مئوية وتردد تيار بين 35 - 50 هرتز وبالمواصفات التالية :
- الرفع الكلي = 125 م 
- الإنتاجية =  8.83 لتر/ثانية = 31.8 م3/ساعة.
- عمق تركيب المضخة = 114 متر
- قطر حافظة البئر = 8 إنش
- كفائة المضخة لا تقل عن 70% وكفائة المحرك لا تقل عن 80%
- قدرة الموتور تساوي 1.2 من قدرة المضخة المطلوبة.
- يجب أن لا تقل فترة الضمانة على المحرك والمضخة عن سنة واحدة. 
- قطر فتحة الطرد : 3 هنش 
والسعر يشمل  ازالة المضخة القديمة وكل ما يلزم لإنهاء البند بحسب الرسومات المواصفات الفنية الخاصة بالمضخات والاصول الفنية وتعليمات المهندس المشرف.
	SET
	1
	
	
	 
	 

	2
	Supply and installation of the appropriate submersible pump cable to connect the pump to the inverter. Cable should be waterproof, the maximum voltage drop of no more than 3%.
and highly flexible with insulation type HO7RN-F and be a well-known companies (European or equivalent). Price includes supplying and installation of cables required for all protection systems (low water level inside well and high water level inside tank if required),
All cables installed inside the well should be fixed every 50 cm with electricity wire 6 mm Saudi type or equivalent and covered outside the well with high
pressure plastic pipes 2 inch diameter with drilling and
burial of pipes and wires in the soil at a depth of 40 cm
Sizes of cables: 3-phase with 3x25 mm2 diameter, cable should be continuous without any joints from inverter to pump according to drawings and instructions of the supervising engineer.
	توريد وربط وتركيب كيبل مناسب للمضخة لربط المضخة إلى الأنفرتر. يجب أن يكون الكيبل مقاوم للماء، ذو مرونة عالية ودرجة عازلية عالية وفقاً لمواصفات (HO7RN-F) ومن الشركات المعروفة عالمياً.والحد الاقصي لانخفاض الجهد لا يزيد عن 3%.
السعر يشمل توريد وتركيب الكابلات المطلوبة لجميع أنظمة الحماية (إنخفاض مستوى الماء داخل البئر وإرتفاع مستوى داخل الخزان) ويجب تثبيت الكيبل داخل البئر كل 50 سم بسلك كهرباء نحاس 6 مم من النوع السعودي أو ما يكافئه، ويكون مغطى خارج البئر بمواسير بلاستيك ضغط عالي في الأماكن المدفونة قطر 2 إنش ويشمل الحفر والدفن بعمق 40 سم وكل ما يلزم لإتمام العمل حسب المواصفات وتعليمات المهندس المشرف.
ويكون الكيبل 3 فاز بقطر (3 * 25 مم2)، ويجب أن يكون الكيبل متصلاً وغير منقطع من الإنفرتر إلى المضخة، بحسب الرسومات والمواصفات وتعليمات المهندس المشرف.
	m
	125
	
	
	 
	 

	3
	Pump Raiser Pipes:
Supply and install raiser plastic Pipes with 32 bar pressure resistance, 3 inch diameter or as the outlet of the pump, 3 m long.
Price includes all accessories to connect pump with pumping network as per drawings, Technical specification and the instruction of supervisor engineer.
	انابيب التركيب الغاطسة (مواسير التركيب)  
توريد وتركيب انابيب بلاستيك  ضغط 32 بار  (باقطار 3 انش  او مايتناسب مع فتحة المضخة طول 3 متر  تتناسب مع مخرج المضخة ) ، شاملا القطع الخاصة لغرض ربط المضخة بخط الضخ  و كل ما يلزم بحسب الرسومات والمواصفات وتعليمات المهندس المشرف.
	PCS
	19
	
	
	 
	 

	4
	Supply and install gate valves, ductail, 3 inches diameter, and a working pressure of 25 Kg/cm2, double flanged, price include all required according to BS-5163 specifications and instructions of the supervising engineer.
	توريد وتركيب محبس بوابة، دكتايل، قطر 3 إنش، ومقاومة ضغط تشغيلي لا يقل عن 25 كجم/سم2، دبل فلانج، والسعر يشمل كل ما يلزم بحسب المواصفات البريطانية (BS-5163) وتعليمات المهندس المشرف.           
	PCS
	1
	
	
	 
	 

	5
	Supply and install heavy-duty water flow meter, open type, reading range 50 - 500, 3 inches diameter, double flanged, Nominal Pressure (PN): 32 bar, price include whatever required according to specifications and instructions of the supervising engineer.
	توريد وتركيب عداد تدفق الماء، قطر 3 إنش، نوع مفتوح، مستوى القراءة من 50 إلى 500، درجة حرارة 50 درجة، وضغط التشغيل 32 بار، 2 فلنجات. السعر يشمل كل ما يلزم بحسب المواصفات وتعليمات المهندس المشرف.
	PCS
	1
	
	
	 
	 

	6
	Supply and install flanged steel non-return valve,3 inches diameter, double flanged, ductail.
Pressure of 32 bar, price include whatever required according to specifications and instructions of the supervising engineer.
	توريد وتركيب صمام عدم رجوع قطر 3 إنش، دكتايل، دبل فلانج، ضغط 32 بار السعر يشمل كل ما يلزم بحسب المواصفات وتعليمات المهندس المشرف.
	PCS
	1
	
	
	 
	 

	7
	Supply and installation of Analog Pressure Gauge.
accurate reading "BAR" and "PSI", The measure gauge is greater than or equal 40BAR, made of Aluminum sheets with an outlet pipe, elbow (32 degrees) and flanges, including the connections required for the installation of a pressure gauge. As per drawings, specification and instructions of the supervising engineer.
	توريد وتركيب عداد قياس ضغط (pressure gauge) يحتوي على تدرج بالقراءات (BAR) و (PSI) ويتحمل ضغط يصل الى 32 بار مصنوع من صفائح الألمنيوم  مع  ماسورة طــرد مع كــوع ( 45 درجة ) مع الفلنش شاملة التوصيلات اللازمة لتركيب جهاز قياس الضغط وعمل كل ما يلزم لانهاء العمل بحسب المواصفات، الرسومات وتعليمات المهندس المشرف.
	PCS
	1
	
	
	 
	 

	8
	Supply and implementation of inspection boxes for non-return valves and check valve with dimensions hollow masonry blocks 0.20m x 0.20m x 0.40m, internal net dimension (1m × 1.5m) and net depth 0.90m with the implementation of a layer of ordinary concrete thickness of 10cm and the installation of the cover of good granulated iron thickness of 3 mm and a circular belt of steel thickness of 3 mm with anti-rust paint to the cover and lock hinge, and cement cladding inside and outside and the valves shall be high from the floor of the inspection with a distance of not less than 20cm so as to facilitate replacement and maintenance and cost including filling around the room - and all necessary to complete the item. 
	توريد وتنفيذ غرف تفتيش للمحابس وصمام عدم الرجوع  من البلك الصم اتوماتيكي مقاس ( 0.2م * 0.2م  *0.4م )، مقاس داخلي (1م*1.5م)  والعمق الصافي 1 م مع تنفيذ طبقه من الخرسانة العادية سماكة 0.10 م وتركيب  الغطاء 1*1.5 م من الحديد المحبب الجيد سمك 3مم وبرواز دائري من الشلمان سماكة 3مم ( يشمل القفل) مع التلبيس الإسمنتي من الداخل والخارج و يكون المحابس مرتفعة عن أرضيه الغرفة بمسافة لا تقل عن 20 سم لكي يسهل استبدالها وصيانتها والسعر شاملا الردم حول الغرفة– وجميع ما يلزم لانهاء العمل بشل ممتاز. 
	LS
	1
	
	
	 
	 

	9
	Supply install 1" PVC pipe wirh accessories for connecting water distribution point from Nearby water network as specfied in technical and drawing price include excavication and all works 
	توريد وتركيب مواسير 1" هنش بلاستيك لتوصيل نقطة مياه المخيم مع اقرب نقطة لشبكة المياه المحددة بالمواصفات والرسومات وبشمل السعر حفر خندق الانابيب بعمق 50 سم والدفن وكافة ملحقات الربط
	M
	200
	
	
	 
	 

	A
	Total amount
	 
	 
	 
	 
	
	 
	 




BIDDER’S COMMENTS/REMARKS / تعليقات وملاحظات المناقص 
________________________________________________________________________________________________________________________________________	
BIDDER’S TERMS AND CONDITIONS / شروط مقدم العرض وشروطه
1. Validity of the offer `			_______________________ minimum 3 months / يجب ان لا يقل عن ثلاثة اشهر  
 صلاحية العرض
1. Terms of delivery				_______________________________________________________________/ طريقة التسليم شامل جميع التكاليف الزامي
شروط التوصيل
1. Starting date of work once contract signed	_______________________________________________________________
تاريخ بدء العمل بمجرد توقيع العقد
1. Terms of payment				_______________________________________________________________
شروط الدفع
	Name of company اسم الشركة
	

	Name of contact person اسم الشخص
	

	Address   العنوان
	

	Phone number  رقم التليفون
	

	E-mail address   عنوان البريد الإلكتروني
	


	Date   التاريخ
	

	Signature and stamp توقيع وختم
	





سوف يتم استثناء أي عرض سعر لن يستوفي الشروط ادناءه وسوف يتم الاختيار حسب المتطلبات ادناه :	
	 
	
	المتطلبات 

	
	تاريخ الإصدار :

تاريخ الانتهاء    :
	صورة من رخصة  تجارية سارية المفعول للعمليات في اليمن

	
	تاريخ الإصدار :

تاريخ الانتهاء   :

	نسخة من شهادة ضريبة القيمة المضافة / البطاقة الضريبية


	
	
	تقديم نسخه موقعه ومختمه من طلب العرض السعر تشمل كل الكميات المذكورة 


	
	
	

	
	
	يجب تقديم مواصفات كل بند واسم الشركة المصنعة وبلد المنشاء  

	
	
	ا

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	


  



10
Please sign and stamp each page of the document! الرجاء التوقيع وختم كل صفحة من الوثيقة!
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matters




